
 

Protokół nr  I / 6 / 2024 

 

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 23.09.2024 r. 

 

        

W obradach komisji uczestniczyli członkowie: 

 

- Komisji do Spraw Inwestycji według załączonej listy obecności  

- oraz:  

Tomasz Lato - Wójt Gminy Masłów 

Monika Dolezińska-Włodarczyk - zastępca Wójta 

Robert Szechnicki - Skarbnik Gminy Masłów 

Dariusz Korczyński - kierownik referatu BiGP 

Anna Kucmin - Kierownik referatu RGKiOŚ 

Małgorzata Wolska-Długosz  - Dyrektor Żłobka Samorządowego "Raj Maluszka" 

 

 

Tematyka posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie quorum 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu nr 3, nr 4, nr 5 z poprzednich komisji 

5. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 2031 

c) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

d) sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza 

e) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej  

w działce nr ew. 626 ul. Jeziorkowa w miejscowości Wola Kopcowa, gmina Masłów - 

Etap II 

f) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej  

w działkach nr ew. 626, 672, 690, 697 ul. Jeziorkowa w miejscowości Wola Kopcowa 

gmina Masłów (2 odcinki kanału sanitarnego S4 – S4.1 oraz S6 - S6.1) 

g) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach nr ew. 

1305/2, 1306/2, 1307/5 w miejscowości Dąbrowa, gmina Masłów 

h) w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Masłów 

6. Sprawy inne 

7. Zakończenie obrad 



 

Ad. 1.  Otwarcie posiedzenia. 

 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku, poz. 

3838) w dniu 23 września 2024r o godz. 15:00 odbyło się w trybie stacjonarnym wspólne 

posiedzenie: 

- Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

- Komisji Budżetu i Finansów 

- Komisji ds. Inwestycji 

- Komisji Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

- Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

 

Obradom Komisji ds. Inwestycji przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji Pan Tomasz 

Ksel, który otworzył posiedzenie. 

 

Ad. 2.   Stwierdzenie quorum.  

W posiedzeniu komisji uczestniczyło 5 z 6 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1. Tomasz Ksel 

2. Lucjan Pabis 

     3. Mateusz Durlik 

     4. Mirosław Kuzka 

     5. Artur Lis 

     6. Renata Samiczak 

 

Ad. 3.   Przyjęcie porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad ze zmianą 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 



Głosowanie:  

5 za pozytywnym przyjęciem porządku obrad ze zmianą. 

 

Głosowano w sprawie 

Zmiany kolejności porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

Głosowanie:  

5 za pozytywnym przyjęciem zmiany kolejności porządku obrad. 

 

Ad.4.   Przyjęcie protokołu nr 3, nr 4, nr 5 z poprzednich komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji – Pan Tomasz Ksel przekazał,  że nie wpłynął żaden wniosek 

w sprawie treści zawartych w protokole. Nie było uwag do protokołu.  

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu nr 3 z poprzedniej komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

Głosowanie:  

5 za pozytywnym przyjęciem protokołu nr 3 z poprzedniej komisji. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu nr 4 z poprzedniej komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne 

ZA (5) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

Głosowanie:  

5 za pozytywnym przyjęciem protokołu nr 4 z poprzedniej komisji. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu nr 5 z poprzedniej komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

Głosowanie:  

5 za pozytywnym przyjęciem protokołu nr 5 z poprzedniej komisji. 

 

 

Ad.5.   Projekt uchwały: 

 

Ad. 5c.  W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

  

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki. Udzielenie pomocy 

rzeczowej jest jakby ściśle związane ze zmianami w uchwale budżetowej i w WPF. Związane jest ono 

z dwoma zadaniami. Pierwsze dotyczy środków dodatkowych w kwocie 90 tys. zł na wykonanie 

projektu przebudowy drogi powiatowej ul. Podklonówka w Masłowie Pierwszym i ul. Górna w 

Mąchocicach Kapitulnych, wynikających ze zwiększenia zakresu tej inwestycji poprzez nowy projekt 

rowu odwadniającego i skrzyżowania dróg 1303T/1307T oraz przesunięcia terminu wykonania na 

2025r. Drugie zadanie dotyczące wykonania projektu odwodnienia odcinka ul. Przyborowskiego w 

rejonie posesji 80-86 zostaje bez zmian, ma być wykonane w tym roku, ale zmienia treść pkt. a 

uchwały. 

Są to drogi powiatowe realizowana na podstawie porozumienia, więc konieczne są zmiany w uchwale 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla powiatu.  

Pan Piotr Kapuściński poruszył temat konieczności załączania do umów harmonogramu robót. 

Pan Tomasz Ksel poprosił o podpinanie na BIP podpisywanych aneksów do umów.  

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

 

 

Ad. 5d.  W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza. 

  

 Projekt uchwały przedstawiła Anna Kucmin - kierownik referatu RGKiOŚ. Dotyczy sprzedaży 

nieruchomości na terenach dawnej kolejki wąskotorowej. Właściciele działek przyległych nr 64 i 116 

wystąpili z wnioskiem o woli wykupienia działki nr 114/14 w trybie bezprzetargowym celu poprawy 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych. 

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Masłów, położonej w obrębie Barcza. 

 

 

Ad. 5e.  W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w działce 

nr ew. 626 ul. Jeziorkowa w miejscowości Wola Kopcowa, gmina Masłów - Etap II. 



  

 Projekt uchwały przedstawił Dariusz Korczyński - kierownik referatu BiGP Poinformował, że 

prywatny inwestor wyprzedził zamierzenia inwestycyjne gminy i na podstawie zawartej umowy z 

własnych środków finansowych wybudował odcinek sieci kanalizacji sanitarnej wraz z urządzeniami, 

jest to już II etap tej inwestycji. Zrealizowano sieć kanalizacji długości 154,32 m. Wartość inwestycji 

to 65200 zł. 

Wykorzystanie tego majątku i dbałość o jego stan techniczny wymaga, by był on eksploatowany przez 

profesjonalnego operatora. Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie 

takich urządzeń Gmina Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego Związku 

Wodociągów i Kanalizacji w Kielcach. 

Gmina Masłów pozostaje właścicielem wnoszonego majątku. 

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w działce nr ew. 626 ul. 

Jeziorkowa w miejscowości Wola Kopcowa, gmina Masłów - Etap II 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania do 

nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w działce nr ew. 626 ul. Jeziorkowa w 

miejscowości Wola Kopcowa, gmina Masłów - Etap II. 

 

 

Ad. 5f.  W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej  

w działkach nr ewid. 626, 672, 690, 697 ul. Jeziorkowa w miejscowości Wola Kopcowa 

gmina Masłów (2 odcinki kanału sanitarnego S4 – S4.1 oraz S6 - S6.1). 

  

 Projekt uchwały przedstawił Dariusz Korczyński - kierownik referatu BiGP. Poinformował, że 

prywatny inwestor na podstawie zawartej umowy z własnych środków finansowych wybudował 

odcinki ONS należące do sieci kanalizacji sanitarnej. Zrealizowano odcinki sieci długości 100,86 m. 

Wartość inwestycji to 19261,80 zł. 

Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń Gmina 

Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego Związku Wodociągów i 

Kanalizacji w Kielcach. 

Gmina Masłów pozostaje właścicielem wnoszonego majątku. 
 

Głosowano w sprawie 



w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w działkach nr ew. 626, 

672, 690, 697 ul. Jeziorkowa w miejscowości Wola Kopcowa gmina Masłów (2 odcinki kanału 

sanitarnego S4 – S4.1 oraz S6 - S6.1) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania do 

nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w działkach nr ew. 626, 672, 690, 697 ul. 

Jeziorkowa w miejscowości Wola Kopcowa gmina Masłów (2 odcinki kanału sanitarnego S4 – S4.1 

oraz S6 - S6.1). 

 

 

Ad. 5g.  W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach nr 

ew. 1305/2, 1306/2, 1307/5 w miejscowości Dąbrowa, gmina Masłów. 

  

 Projekt uchwały przedstawił Dariusz Korczyński - kierownik referatu BiGP. Poinformował, że 

prywatny inwestor na podstawie zawartej umowy tzw. inicjatywy lokalnej z własnych środków 

finansowych wybudował przy ul. Radomskiej odcinek sieci wodociągowej wraz z urządzeniami, jest 

to już II etap tej inwestycji. Zrealizowano sieć wodociągową z PE długości 325,6 m i żeliwa 

sferoidalnego długości 7,2 m. Wartość inwestycji to 137153,0 zł 

Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń Gmina 

Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego Związku Wodociągów i 

Kanalizacji w Kielcach. 

Gmina Masłów pozostaje właścicielem wnoszonego majątku. 

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach nr ew. 1305/2, 

1306/2, 1307/5 w miejscowości Dąbrowa, gmina Masłów 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania do 

nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach nr ew. 1305/2, 1306/2, 1307/5 w 

miejscowości Dąbrowa, gmina Masłów. 

 

 

Ad. 5h.  W sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Masłów. 

  

 Głos zabrał Tomasz Lato - Wójt Gminy Masłów. Poinformował, że zaproponowane lokalizacje 

nowych przystanków umożliwią zwiększenie zakresu przejazdów bądź wprowadzenia nowych 

podmiotów. Projekt uchwały przedstawił Dariusz Korczyński - kierownik referatu BiGP. Zwiększenie 

ilości przystanków wynika ze zgłaszanych wniosków do urzędu, umożliwi min. wydłużenie obecnych 

tras komunikacji. Miejsca przystankowe w wielu przypadkach, ze względu na wąską drogę, 

wyznaczone będą poprzez wstawienie znaku w granicy pasa drogowego. Jeszcze będzie musiała 

zebrać się komisja bezpieczeństwa, która ostatecznie zaopiniuje proponowane lokalizacje. Na tym 

etapie nie będą prowadzone konsultacje z mieszkańcami odnośnie zaproponowanych lokalizacji. 

Dopiero po ostatecznej decyzji mieszkańcy przyległych działek będą o tym poinformowani. To jest 

uchwała intencyjna, po późniejszym pozytywnym zaopiniowaniu miejsc przystankowych podjęta 

będzie stosowna uchwała. 

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Masłów 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji 

przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Masłów. 

 

 

Ad. 5a.  W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

  

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, który szczegółowo omówił 

zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań 

realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. 



Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (2) 

Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy. 

 

 

Ad. 5b.  W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 - 2031 

 

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. Poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej są wynikiem zmian w budżecie Gminy w 2024r dokonanych Zarządzeniem Nr 

0050.134.2024 z dnia 30.07.2024r, Nr 0050.139.2024 z dn. 21.08.2024r, Nr 0050.141.2024 z dn. 

30.08.2024r, Nr 0050.144.2024 z dn. 11.09.2024r  oraz bieżącą zmianą wg Uchwały Rady Gminy z 

dn. 26.09.2024r w sprawie zmian w budżecie Gminy Masłów. 

Pan Piotr Kapuściński wyraził swoje stanowisko w sprawie zagrożenia wpisywania do uchwały zadań 

z dofinansowaniem, którego jeszcze nie przyznano i nie wiadomo kiedy zostannie przyznane, że RIO 

będzie w przyszłym rok szczegółowo analizowało realność przyjętych budżetów. Zapewnił również, że 

jeżeli będzie rozstrzygnięcie wniosków o naborze, to zostanie zwołana sesja nadzwyczajna w celu 

przeprowadzenia procedury uchwalenia budżetu.  

Pan Wójt Tomasz Lato wyjaśnił, że pozostawił kwoty do realizacji tych zadań ze środków własnych 

gminy, aby zamrozić je już pod te inwestycje. Pan Piotr Kapuściński poprosił jednak o poczekanie z 

przyjęciem tych kwot aż do rozstrzygnięć naborów a Pan Wójt to potwierdził. 

Pan Tomasz Ksel poinformował, że również przeprowadził rozmowy z RIO odnośnie ich stanowiska, 

jako organu nadzorującego, w sprawie wprowadzania takich kwot w budżecie. Zaznaczył, że wg niego 

nie jest to właściwy moment aby te zadania na które jeszcze nie było wyników naboru znajdowały się 

w uchwalanym budżecie.  

Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że te proponowane zapisy obroniły by się, bo pokazujemy środki 

własne, które angażujemy do zakładanych naborów i to porządkowałoby sytuację finansową 

samorządu. Jeszcze raz potwierdził, że zapisy te mogą być przeniesione na czas późniejszy w formie 

autopoprawki. 

Skarbnik Gminy poinformował, że ze względu na to iż wśród tych ośmiu zadań jest jedno już 

realizowane, tj. ul. Kalinowa w Dąbrowie, musimy pozostawić nazwę całości zadania bez zmian, 

zostaną zdjęte środki z pozostawieniem tylko tych na ul. Kalinową. 

Pan Wójt Tomasz Lato omówił realizację budżetu dla zadania budowa drogi w Dolinie Marczakowej, 

o wydatkach z FS w tym roku i przyjętej kwocie zwiększenia na przyszły rok. 

Pan Tomasz Ksel poprosił o wyjaśnienie merytoryczne wprowadzonych do budżetu korekt odnośnie 



zadań inwestycyjnych. 

Skarbnik Gminy omówił zadanie: ,,Wykonanie projektu oraz budowa sieci wodociągowej i kanalizacji 

sanitarnej ul. Ojca Pio w Domaszowicach”. Zmiana dotyczy przeniesienia kwot wkładu własnego 

pomiędzy zadaniami, ponieważ po otrzymaniu faktur od wykonawcy okazało się że zostało za dużo na 

kanalizacji a za mało na wodociągu. Zgodnie ze specyfikacją dostosowuje się te kwoty do faktur. 

Pan Tomasz Ksel przytoczył informację o zadaniu ,,Projekt przebudowy drogi powiatowej ul. 

Podklonówka w Masłowie Pierwszym oraz ul. Górna w Mąchocicach Kapitulnych” – zwiększenie 

środków o 90 tys. zł. 

Pan Dariusz Korczyński omówił zadanie: ,,Budowa odwodnienia ul. Żeromskiego w Woli Kopcowej”. 

- zwiększenie środków o 60 tys. zł. Wody Polskie po ostatnich kontrolach zobowiązały do uzyskania 

aktualnego pozwolenia wodno-prawnego na zrzut wody do cieku Zajączkowa Struga. Opracowany 

został projekt uwzględniający wyrok sądu i umocnienie brzegu w miejscu wylotu. Ze względu na 

wartość kosztorysową robót wnioskowane jest zwiększenie budżetu o 60 tys. zł w celu wykonania 

robót. 

Pan Tomasz Ksel przytoczył informację o zadaniu ,,Budowa drogi wewnętrznej na działce nr 271/2 w 

Dolinie Marczakowej” – zwiększenie środków o 150 tys. zł. 

Pan Tomasz Ksel przytoczył informację o zadaniu ,,Projekt drogi łączącej ul. Kwiatową z terenem 

Świetlicy Samorządowej” – zwiększenie środków o 28 tys. zł. 

Pan Wójt Tomasz Lato omówił kwotę zwiększenia 15222,45 zł dla jednostki OSP. Po rozstrzygnięciu 

przetargu okazało się, że oferta przekracza zakładany budżet. Po analizie, biorąc pod uwagę 

dofinansowanie, zdecydowano nie ogłaszać ponownie przetargu gdyż nowe kwoty mogą być jeszcze 

większe, dlatego zdecydowano się na zwiększenie budżetu. 

Skarbnik Gminy omówił kwotę 72 tys. zł na zakup materiałów i wyposażenia oraz  kwotę 7 tys. zł na 

zakup usług pozostałych. 

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 2031 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (2) 

Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 2031. 

 

Ad. 6.  Sprawy inne. 

 

Pan Tomasz Ksel zadał pytanie odnośnie ogólnego planu zagospodarowania terenu. Pan Wójt Tomasz 

Lato odpowiedział, że jest po spotkaniu w Urzędzie Wojewódzkim i że jest przekonany o 



wprowadzeniu tego zadania w pierwszym kwartale 2025r.  Na ten moment są cały czas diagnozowane 

ewentualne problemy jakie mogłyby istnieć z nie wprowadzeniem tych działań u nas w samorządzie. 

Mamy zagwarantowane środki w ministerstwie na to zadanie ok. 200 tys. Obecny termin jest do końca 

2026r. Pan Dariusz Korczyński powiedział, że jako jedna z niewielu gmin mamy w 100% pokrycie 

miejscowym planem zagospodarowania. Dokument powoduje, że studium opracowane w 2016r. straci 

swoją ważność z końcem 2025r, miejscowe plany pozostają ale nie będzie można wprowadzać do nich 

zmian jednostkowych. Wnioski o jednostkowe zmiany czekają, na naszym rynku działa dwóch 

urbanistów. Na kolejnej sesji pojawi się już ok. 4-5 uchwał do budżetu.  

Pan Tomasz Ksel zadał pytanie odnośnie chodnika od ABC do Ciekot w sprawie dodatkowego 

spotkania w celu omówienia jeszcze ewentualnych zmian w projekcie. Padła odpowiedź, że jest takie 

planowane i dopiero zgłoszone zostaną na nim uwagi do projektanta. 

Pan Tomasz Ksel poruszył temat przejęcia drogi na działce 110/2 koło kapliczki w Ciekotach. Pan 

Wójt Tomasz Lato odpowiedział, że procedura trwa, temat który wymaga czasu, związany ze Skarbem 

Państwa, przekształceniem. 

Pan Tomasz Ksel poprosił o wyjaśnienie problemu z brakiem obsługiwania płatności elektronicznych 

przez gminę. 

Pan Tomasz Ksel poprosił aby zgłaszane były na stronie dłuższe awarie wody.  

Pan Tomasz Ksel zapytał o przedłużenie dofinansowania do przejazdów. Pan Wójt Tomasz Lato 

powiedział że uznajemy że będzie nabór, że będziemy się o niego starać. 

Pan Tomasz Ksel zapytał o przetarg na obsługę kredytu. Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że kwota 

oferty po przeliczniku jest korzystna i nie będzie ponownego przetargu. 

 

 

Ad.7.  Zakończenie obrad 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji Pan Tomasz Ksel podziękował za 

udział w Komisji i o godzinie 17:28 zamknął obrady Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:  Albert Kaleta 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Tomasz Ksel 


